
 
 
RV Inkoopstrategie doorontwikkeling regionale jeugdhulp 
 
Vraag 1 [doelmatigheid strategie]:  
Vaak wordt een strategie bepaald door te kijken naar conclusies uit een evaluatie. Als in het 
verleden iets niet goed is gegaan probeer je dat binnen een volgende inkoop te rectificeren.  

● Welke strategische keuzes uit dit document vallen te herleiden aan de evaluatie van 
het jeugdzorgsysteem van de afgelopen jaren?  

 
Vraag 2 [doelstellingen]:  
Enkele doelstellingen van dit document zijn: de sturing op jeugdzorg te versterken, de 
kostenbeheersing door het efficiënter inzetten van middelen en meer ruimte bieden van 
innovatie.   

● In hoofstuk 6 wordt de sturing beschreven. Wat in deze strategie is anders dan de 
huidige praktijk? Wat gaat zorgen voor het ‘versterken’ van de sturing?  

● Eén van de doelstellingen van deze inkoop is kostenbeheersing,  
○ In hoofdstuk vier worden twee bekostigingsvormen genoemd: Taakgericht en 

Prestatiegericht. Hoe dragen deze bij aan de doelstelling om kosten te 
beheersen en hoe wijken deze af van wat we nu doen?  

○ Zijn er andere maatregelen in deze strategie of buiten deze strategie om die 
bijdrage aan de kostenbeheersing?  

● In de inleiding wordt als doelstelling genoemd dat we willen innoveren. Hoe komt 
deze innovatie terug in de inkoop?  

 
Vraag 3 [hervormingsagenda/normaliseren]:  
In de hervormingsagenda jeugd is een belangrijke stap het afbakenen van de jeugdzorg. We 
zouden hierin duidelijk moeten krijgen wat we wel en wat we niet kunnen bieden in de 
jeugdzorg. In het kader van de hervormingsagenda is op 15 april de jeugdwet veranderd om 
het jeugdhulpplicht scherper te kunnen duiden, afbakenen en richten. In de inkoopstrategie 
zien we voornamelijk zaken die we wel gaan doen. We lezen minder over de zaken die we 
laten of niet meer doen.  

● Is het afbakenen van de reikwijdte van de jeugdhulpplicht een doelstelling van deze 
inkoopstrategie en zo ja, hoe zien we dit terug in deze inkoopstrategie? 

 
Vraag 4 nieuwe wetgeving: 
In april is in de Tweede Kamer nieuwe wetgeving aangenomen rondom jeugdzorg. Gaat 
deze wetgeving nog invloed hebben op deze inkoopstrategie? Zo ja, is het dan zo dat er 
nieuwe voorstellen naar de raad komen of worden eventuele wijzigingen door middel van 
collegebesluiten genomen en de raden via RIB op de hoogte gesteld?  


